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Funktionshinderrådets sammanträde  
den 17 maj 2021, nr 4 

Ledamöter  

  

Lena Nisula Wester 

Jaan Kaur 

Beatrice Kolijn 

Marie Korsén 

 

SRF1 

DHR2 

DHR2 

Funktionsrätt3 

 

Alla närvarande via Teems  

  

Förhinder  

Blazena Westerlund Funktionsrätt3 

  

 

Vakans 

 

Rådet har 2 vakanta platser  

  

  

Tjänstepersoner  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund sekreterare 

 

 

 

Wiveca Eklund 

Sekreterare 

 

  

 

   

Ordförande Ledamot  

 

                                                 
1 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Funktionsrätt Stockholms stad 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av ordförande för mötet 

Till mötets ordförande utsågs Lena Nisula Wester. 

 

§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Lena Nisula Wester och ledamot 

Marie Korsén. Justeras den 18 maj 2021. 

 

§ 4 Anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Protokollet från rådets sammanträde den 6 april 2021 lades till 

handlingarna. 

 

§ 5 Dagens gäst; Gunilla Ekstrand, stadsdelsdirektör 
Gunilla började i Farsta den första november 2020 och kom då 

från socialförvaltningen där hon arbetade som avdelningschef 

och innan de arbetade hon i Enskede Årsta Vantör som 

avdelningschef. Hon är socionom i botten och de sociala frågorna 

ligger henne varmt om hjärtat. Gunilla berättade lite om vad som 

är på gång i stadsdelen. Bland annat så kommer en 

tillgänglighetskonsult för att se över i första hand den fysiska 

tillgängligheten med förvaltningshuset. Gunilla påpekade också 

att det är bra om rådet kan vara behjälplig i vissa frågor runt 

tillgängligheten. Rådet poängterade detta med den digitala 

tillgängligheten, viktigt att den inte glöms bort. Rådet kommer att 

bjuda in tillgänglighetskonsulten till ett av sina möten under 

hösten. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 27 maj 2021 

 
Ärende nr 3: Flytta hundrastgård i Fagersjö 

Rådet poängterade detta med tillgängligheten för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 4: Situationen för hemmasittare i Farsta 

Rådet ser positivt på arbetet med skolsociala teamet. Det är bra 

att det nu kommer att utökas med ytterligare en medarbetare i 

teamet. Positivt med en servicehund. 
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Ärende nr 7: Riktlinjer för mat, måltider och fysisk aktivitet i 

Farstas kommunala förskolor 

Rådet menar på att man borde titta över detta med specialkost av 

etiska eller religiösa skäl, vad detta innebär för barnen.  

 

Ärende nr 9: Samverkan utskrivna patienter från slutenvård 

Rådet ser positivt på detta med ett tryggt mottagande i hemmet 

och hoppas att det kommer även till personer under 65 år. 

 

Ärende nr 10: En stärkt försörjningsberedskap för hälso- och 

sjukvården (SOU 2021:19) 

Rådet tycker det är mycket bra att det kommer ett lager med 

material. 

 

Ärende nr 11: Trafikförändringar i SL-trafiken 2021-2022 

Rådet påpekar detta med att lägga ner linjer, kanske det är just de 

linjer som behövs mest. 

 

Ärende nr 13: Idéburet offentligt partnerskap (IOP) om 

föreningsdrivna sommaraktiviteter 2021 

Rådet ser positivt på att aktiviteterna är avgiftsfria så det kommer 

många till del. 

 

Ärende nr 15: Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande 

beslut för kvartal 1 år 2021 

Rådet hade inga ytterligare synpunkter. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

P-O berättade lite om T 1-an. Avdelningen för personer med 

funktionsnedsättning har satsat på utbildning av alla medarbetare 

under året, Pedagogiska ramverket. Alla har fått certifierat sig 

och nu börjar arbetet med att implementera arbetet i 

verksamheterna. 

 

Balanslistan uppdaterades, bilaga 

 

§ 8 Rapporter 

Inga aktuella rapporter. 
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§ 9 Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

 

§ 10 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls 14 juni. 


